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Abstract (en)
The package (3) has a tobacco discharge opening, and an adapter (7) arranged at the tobacco discharge opening. The adapter attaches the
package at a complementary adapter (5) of a tobacco feeding opening and/or a tobacco retaining chamber (9) of a stuffing machine (1). The
package has a plastic or a foil material, a cardboard material and a coated cardboard material. A removable lock (11), in particular a lock for
hermetically sealing the package, is arranged at the discharge opening. An independent claim is also included for a tobacco package stuffing
machine system.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Tabakverpackung (3) zur Unterbringung von Tabak für die Selbstverfertigung von Zigaretten, wobei die Verpackung
(3) eine Tabak-Ausbringöffnung aufweist, dadurch gekennzeichnet, dass an der Tabak-Ausbringöffnung ein Adapter (7) zur Anbringung der
Tabakverpackung an einem komplementären Adapter (5) der Tabak-Einbringöffnung (9) bzw. der Tabak-Aufnahmekammer einer Stopfmaschine
(1) angeordnet ist. Ferner betrifft sie ein Tabakverpackungs-Stopfmaschinen-System mit einer solchen Tabakverpackung und mit einer Zigaretten-
Stopfmaschine, die ein komplementäres Adaptergegenstück (7) für den Adapter der Tabakverpackung an der Tabak-Einbringöffnung bzw. der
Tabak-Aufnahmekammer (9) aufweist.
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